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P R O T O K O Ł Nr LIV/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, 

w dniu 27 maja 2010r. 
 

 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1800 

 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał radnych oraz gości 
zaproszonych, po czym stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych 
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na sesji obecnych było radnych. Lista obecności radnych oraz gości załączona została do 
protokołu.  

 2. Przyjęcie porządku obrad  
 
Sekretarz wniósł o przesunięcie punktu 11 porządku obrad na początek sesji, zaproponował 
aby był to punkt 5 sesji.  
 
Wniosek został przyjęty przez radnych jednomyślnie 11 głosami. 
 
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty przez radnych jednomyślnie 11 głosami  
i przedstawiał się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Prezentacja raportu z realizacji „Programu monitorowania i wdrażania zasad 

partycypacji społecznej w samorządach lokalnych” w ramach Programu Przejrzysta 
Polska prowadzonego przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2009 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko 

Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2009 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2009 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Katowice 

dot. likwidacji SPZOZ Szpitala im. prof. Emila Michałowskiego  
w Katowicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Pana Ryszarda 
Sadowskiego dot. Uchwały Nr LII/354/2009 z dn. 28.12.2009r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy nieruchomości gminnych na okres do 10 lat.  
12. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
15. Zamkniecie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
  

Protokół z sesji Rady LIII/2010 z dnia 29 kwietnia 2010 r. został przyjęty przez radnych bez 
uwag, jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych. 

 
Ad. 4 
Prezentacja raportu z realizacji „Programu monitorowania i wdrażania zasad partycypacji 
społecznej w samorządach lokalnych” w ramach Programu Przejrzysta Polska 
prowadzonego przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej.  

 
Program monitorowania i wdrażania zasad partycypacji społecznej w samorządach lokalnych 
Przejrzysta Polska zaprezentowany został przez autorkę tegoż raportu Panią Marlenę 
Maliszewską – Gumiak z Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej Ośrodek Kształcenia 
Samorządu Terytorialnego im. Waleriana Pańki w Katowicach  
Słowo wstępne wygłosił Zastępca Dyrektora Ośrodek Kształcenia Samorządu Terytorialnego 
im. Waleriana Pańki w Katowicach - Pan Marcin Smala 
 
Omawiane na sesji materiały zostały załączone w formie pisemnego raportu do niniejszego 
protokołu 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 
 
Burmistrz kolejno omówił poszczególne propozycje zmian w budżecie – szczegóły patrz 
zgodnie z załączonym do protokołu projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i został przez radnych pozytywnie 
zaopiniowany. Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni 
nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok - została przyjęta jednomyślnie: za 
jej  przyjęciem  głosowało  11  radnych,  głosów  przeciwnych  ani  wstrzymujących  nie  było.  
Uchwale nadano Nr LIV/397/2010 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2009 rok.  
 
Księgowa  Biblioteki  Publicznej  w  Ogrodzieńcu  Pani  Urszula  Podsiadło  zapoznała  radnych  z  
rocznym sprawozdaniem finansowym Biblioteki Publicznej za 2009 rok.  

Pisemne sprawozdanie przedstawione przez Księgową Biblioteki załączone zostało do 
niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i został przez radnych pozytywnie 
zaopiniowany. Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni 
nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_397_2010.pdf
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Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Ogrodzieńcu za 2009 rok - została przyjęta jednomyślnie: za jej przyjęciem 
głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych ani wstrzymujących nie było. Uchwale nadano Nr 
LIV/398/2010 
 

Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego 
Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2009 rok. 
 
Pani Urszula Podsiadło Główna Księgowa przedstawiła zebranym roczne sprawozdanie 
finansowe za 2009r. Sprawozdanie załączone zostało do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i został przez radnych pozytywnie 
zaopiniowany. Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni 
nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka 
Kultury w Ogrodzieńcu za 2009 rok - została przyjęta jednomyślnie: za jej przyjęciem 
głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych ani wstrzymujących nie było. Uchwale nadano Nr 
LIV/399/2010 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2009 rok. 
 
Pan Bogdan Kuśmierski Dyrektor SPZOZ w Ogrodzieńcu odczytał sprawozdanie finansowe 
SPZOZ w Ogrodzieńcu za 2009rok. Sprawozdanie załączone zostało do niniejszego protokołu.  

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i został przez radnych pozytywnie 
zaopiniowany. Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni 
nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2009 rok - została przyjęta jednomyślnie: za jej 
przyjęciem głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych ani wstrzymujących nie było. Uchwale 
nadano Nr LIV/400/2010 
 
Ad 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Katowice dot. 
likwidacji SPZOZ Szpitala im. prof. Emila Michałowskiego w Katowicach. 
 
Sekretarz dla wyjaśnienia podał: miasto Katowice jako organ założycielski Szpitala zwróciło 
się do wszystkich tych gmin z których mieszkańcy byli kiedykolwiek leczeni w tym szpitalu - o 
wyrażenie opinii w sprawie likwidacji szpitala.  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i nie uzyskał pozytywnych opinii. 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. 
Odbyło się głosowanie. Za uchwała nie oddano żadnego głosu, przeciwnych głosów było 8, i 
3 wstrzymujące  

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_398_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_398_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_399_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_399_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_400_2010.pdf
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Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Katowice dot. likwidacji 
SPZOZ Szpitala im. prof. Emila Michałowskiego w Katowicach nie została przyjęta – stwierdził 
Przewodniczący Rady. 
 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Pana Ryszarda Sadowskiego 
dot. Uchwały Nr LII/354/2009 z dn. 28.12.2009r. 
 
Sekretarz dla wyjaśnienia podał : Pan Sadowski złożył skargę do Sądu Administracyjnego na 
uchwałę dot. cen za wodę i odprowadzenia ścieków- chodzi o opłatę za przyłącze do 
kanalizacji.  Były  różne  wyroki  sądowe  w  sprawie,  a  wszystko  wzięło  się z  tego,  że  kiedyś 
pobierane były opłaty za udział w inwestycji, a to było niezgodne z prawem, zaś samą opłatę 
pobiera zakład zajmujący się administracją i gospodarką wodno – ściekową. 
Po wniesieniu skargi, Rada zobowiązana jest w terminie 30 dni zbadać sprawę i przesłać do 
Sądu uchwałę wraz z uzasadnienie. Uzasadnienie zostało przygotowane i stanowi załącznik 
do uchwały. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i został przez radnych pozytywnie 
zaopiniowany. Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały.  
 
Radny Orman St. zaznaczył : przyjmujemy zatem do wiadomości i upoważniamy Burmistrza 
do udzielenia odpowiedzi.  
 
Przewodniczący  Rady  dodał,  że  chodzi  o  to  aby  wiedzieć do  czego  upoważniony  został 
Burmistrz.  
 
Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Pana Ryszarda 
Sadowskiego dot. Uchwały Nr LII/354/2009 z dn. 28.12.2009r - została przyjęta 
jednomyślnie: za jej przyjęciem głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych ani 
wstrzymujących nie było. Uchwale nadano Nr LIV/401/2010 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy nieruchomości gminnych na okres do 10 lat.  
 
Burmistrz referując temat podał: grupa mieszkańców bloków komunalnych zgłosiła się z 
prośbą o umożliwienie budowy garaży. Gmina nie ma możliwość wybudowania garaży, ale 
może wydzierżawić teren pod nie, koszt budowy przejmie ten kto będzie budową garaży 
zainteresowany.  Jest  ok.  30  takich  osób,  wyraziły  one  chęć budowy.  Osoby  te  złożyły  
deklaracje o budowie garaży na koszt własny. 
Garaże zostaną zaprojektowane przez projektanta( architekta) zgodnie z obowiązującymi 
wymogami prawa budowlanego. Pan Domagała podjął się taki projekt przygotować. 
Potrzeby jest tytuł prawny do dysponowania nieruchomością na której będą usytuowane 
garaże, będą podpisane w tej sprawie umowy indywidualne z najemcami- właścicielami 
garaży - będzie to przekazane w formie dzierżawy terenu. Obecnie na tym terenie stoi stary 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_401_2010.pdf
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budynek ZGK który trzeba wyburzyć W zamian za zwolnienie z dzierżawy zainteresowani 
wyburzą i uporządkują teren na którym będą potem garaże budowane. 
 
Radny Orman zapytał czy było więcej chętnych, czy tylko te 30 osób z listy. 
Burmistrz odparł, że tyle osób się zgłosiło, są oni chętni, sami zorganizowali się i chcą na tym 
terenie garaże wybudować. 
 
Burmistrz  zgłosił następnie  błąd  pisarski  w  treści  uchwały  -  chodzi  o  powierzchnie  działki  -  
podał poprawne dane które należy wpisać, oraz z załącznika do uchwały- przy liście osób jest 
kolumna trzecia w której podany jest koszt dokonanej wpłaty przez poszczególne osoby. Taki 
zapis jest zbędny w uchwale (było to podane tylko do wiadomości, że osoby które dokonały 
wpłaty są chętne i podpisały deklarację) w rubryce ma pozostać tylko imię i nazwisko wraz z 
adresem. 
Zgłoszona przez Burmistrza poprawka została przyjęta przez radnych w głosowaniu, 
opowiedziało się za tym 11 radnych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały wraz z naniesioną 
poprawką. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała w sprawie dzierżawy nieruchomości gminnych na okres do 10 lat- została przyjęta 
jednomyślnie: za jej przyjęciem głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych ani 
wstrzymujących nie było. Uchwale nadano Nr LIV/402/2010 
 
Ad. 12 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
29 marca w sali narad RM w Ogrodzieńcu odbyło się Walne Zgromadzenie członków 
Stowarzyszenia LGD Perła Jury, na którym podsumowano rok ubiegły oraz dokonano wyboru 
nowych władz Stowarzyszenia na następną kadencję. Prezesem LGD Perła Jury została 
wybrana p. Małgorzata Czernek z Rokitna Szlacheckiego. Stowarzyszenie jest instytucją 
współpracującą z Urzędem Marszałkowskim woj. śląskiego, do której można składać wnioski 
o dofinansowanie w ramach programu PROW Leader +.  
 
29 marca w hali sportowej w Gimnazjum w Ogrodzieńcu odbył się międzypaństwowy mecz 
Polska – Belgia w siatkówce kobiet do lat 19. Mecz zakończył się zwycięstwem Polek (3:2). 
Był to już drugi mecz międzynarodowy na naszej hali sportowej organizowany przez Gminę 
Ogrodzieniec we współpracy z Polskim Związkiem Piłki Siatkowej. Pierwszy mecz rozegrano 
14 maja 2007 roku z reprezentacją Chin. Wówczas nasza drużyna przegrała 3:0.  
 
31 marca w Kancelarii Notarialnej w Zawierciu dokonano sprzedaży mieszkania komunalnego 
w bloku nr 3 na rzecz dotychczasowego najemcy.  
 
8 kwietnia odbyło się zebranie z mieszkańcami sołectwa Giebło Kolonia w związku z toczącą 
się procedurą wyodrębnienia tego sołectwa jako samodzielnej miejscowości. Obecnie w 
rejestrze prowadzonym przez MSWiA miejscowość figuruje jako część składowa sołectwa 
Giebło.  
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LIV_402_2010.pdf
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19 kwietnia odbyło się spotkanie z osobami, które złożyły deklarację budowy garaży przy ul. 
Słowackiego w bliskim sąsiedztwie osiedla. Gmina zadeklarowała udostępnienie działki, na 
której zainteresowane osoby z własnych środków podejmą się uporządkowania terenu i 
poniosą wydatki związane z budową garaży.  
 
21 kwietnia odbyło się zebranie z mieszkańcami w Żelazku, na którym omówiono planowany 
podczas weekendu majowego biwak harcerski organizowany przez Federację Skautingu 
Europejskiego „Zawisza”. 
 
 W dniach 10-17 kwietnia w naszej gminie podobnie jak w całej Polsce przeżywaliśmy żałobę 
związaną z tragiczną śmiercią Prezydenta RP Lecha Kaczyńskiego oraz 95 osób, które zginęły 
w katastrofie na lotnisku w Smoleńsku.  
 
22 kwietnia odbyły się pogrzeby parlamentarzystów, którzy zginęli tragicznie w katastrofie 
pod Smoleńskiem: senator Krystyny Bochenek pochowanej na cmentarzu w Katowicach i 
posła Grzegorza Dolniaka, który został pochowany na cmentarzu w Będzinie. W 
uroczystościach pogrzebowych uczestniczyły delegacje z Gminy Ogrodzieniec.  
 
22 kwietnia w sali narad RM w Ogrodzieńcu odbyła się uroczystość jubileuszy i wręczenia 
medali za długoletnie pożycie małżeńskie nadanych przez Prezydenta RP.  
 
24 kwietnia na stawach w Józefowie odbyło się rozpoczęcie sezonu wędkarskiego i czyn 
społeczny wykonany przez członków Koła Wędkarskiego „Okoń”. 
 
 26 kwietnia Burmistrz brał udział w konferencji Rady Pedagogicznej w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym, na którym przedstawił plany i wytyczne do projektu organizacji Szkoły 
Podstawowej i Przedszkola w Ogrodzieńcu.  
 
27 kwietnia w UMiG przebywała liczna grupa przedszkolaków, która w ramach edukacji 
zwiedziła urząd. 27 kwietnia w UMiG odbyło się spotkanie z przedstawicielami kanadyjsko-
irlandzkiej firmy Rathdowney, która otrzymała koncesję Ministra Środowiska na wykonanie 
prac poszukiwawczych i geologicznych na terenie gmin: Zawiercie, Ogrodzieniec, Łazy, 
Poręba. Prace będą prowadzone przez najbliższe 5 lat a ich celem jest potwierdzenie 
przypuszczeń o występowaniu rud metali na tym terenie.  
 
5 maja w Hotelu Kmicic w Złotym Potoku odbyło się sympozjum organizowane przez Zespół 
Parków Krajobrazowych Woj. Śląskiego, na którym obchodzono jubileusz 30-lecia powstania 
Parków Krajobrazowych Woj. Śląskiego. Na sympozjum został wygłoszony referat o 
korzyściach i ograniczeniach wynikających z położenia gminy na terenie Parków 
Krajobrazowych na podstawie doświadczeń gminy Ogrodzieniec.  
 
10 maja podczas uroczystości w Teatrze Śląskim im. St. Wyspiańskiego w Katowicach 
zorganizowanej przez Regionalną Izbę Gospodarczą w Katowicach wręczone zostały 
wyróżnienia i nagrody dla firm i osób z naszego województwa. Jednym z nagrodzonych był 
Burmistrz Ogrodzieńca, który otrzymał „Złoty Laur Umiejętności i Kompetencji” w kategorii 
Pro Publico Bono.  
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11 maja w Zespole Szkół im. J. Bema w Zawierciu odbył się konkurs dla gimnazjalistów 
zorganizowany przez ZGJ na temat wiedzy o Jurze Krakowsko-Częstochowskiej. Wśród 12 
drużyn biorących udział w konkursie byli uczniowie Gimnazjum w Ogrodzieńcu, którzy zajęli 
IV miejsce.  
 
11 maja została podpisana umowa na budowę wodociągu Kiełkowice- Podzamcze oraz ul. 
Agrestowa w Ryczowie. Wykonawcą jest firma NOWA-PLAST z Krakowa, która zadanie 
zrealizuje do końca bieżącego roku.  
 
20 maja w  sołectwie  Ryczów  odbyło  się spotkanie  z  mieszkańcami.  Obecni  byli  radni  z  
Ryczowa oraz radni powiatowi H. Karcz i H. Goncerz. Na spotkaniu poruszane były bieżące 
sprawy dotyczące miejscowości, sprawy dróg oraz omówiono przeprowadzone remonty w 
Szkole Podstawowej w Ryczowie.  
 
22 maja w  MOK  Zawiercie  odbyły  się uroczystości  związane  z  90-leciem  powstania  ZHP  na  
Ziemi Zawierciańskiej. W spotkaniu uczestniczyli również druhny i druhowie z gminy 
Ogrodzieniec, którzy przed laty działali w harcerstwie. Na spotkaniu rozprowadzana była 
książka, która została wydana przez Hufiec Ziemi Zawierciańskiej. Dla osób zainteresowanych 
jej nabyciem, książka jest dostępna w Hufcu przy ul.Sienkiewicza w Zawierciu.  
  
  
Ad. 13 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radni nie zgłosili żadnych zapytań ani interpelacji 
 
Ad. 14 
Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
 
Przewodniczący Rady poinformował o terminowym złożeniu przez wszystkich radnych Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu oświadczeń majątkowych za 2009 rok. Zostaną one niebawem 
sprawdzone oraz dostarczone do Urzędu Skarbowego w Zawierciu celem dokonania ich 
oceny.  
 
Ad. 15 
Zamkniecie obrad 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz 
Wałek  dokonał zamknięcia  LIV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Ogrodzieńcu  dziękując  wszystkim  
obecnym za udział. 
 

Protokół sporządziła M. Piecha.     


